

LED点光源

产品名称	LED点光源
公司名称	重庆康建光电科技有限公司
价格	66.00/件
规格参数	康建光电:2W KJ-WD1:24v 深圳/重庆:RGB
公司地址	宝安区福海街道桥头社区中晟会港湾1栋A座1205
联系电话	0755-23218196 18617087788

产品详情

产品简介/Product Introduction

点光源具有时尚简约的外形，加大的散热结构设计，充分保证LED的稳定性和长寿命。

采用双重防水结构，简易的安装方式，满足多种场合的户外工程应用三、灯体采用高强度压铸铝成型，表面静电喷塑处理，灯罩采用光扩散PC，抗冲击耐磨擦，具有优良的雨水清洁能力。四、采用SMD单色、RGBW或3合1LED光源:光更柔和、色彩绚丽。

五、采用高可靠总线的DMX512通讯方式，所有点均带有DMX在线自动寻址功能。

六、产品可以实现长距离传输，轻松解决施工综合布线难题。

1.Dot luminaire have fashionable and simple appearance, with the design of increasing heat dissipation to fully ensure the stability and longlife-span of LED fixture.

2、 Adopt double waterproof structure and easy installation ways meet the various occasions demands for outdoor projects3,The lamp body is made of high-strength die-cast aluminum with a surface treated by electrostatic spray coating. The lampshade is made of light-diffusing PC or incorporates RGBW, making it resistant to impact and abrasion while possessing excellent rainwater cleaning capability.4、 Adopt SMD monochrome, RGBW or 3-in-1LED light source; the light is softer and the color is brilliant5、 DMX512 communication mode with high reliable bus is adopted, and all points are equipped with DMX on-line automatic addressing function6 , The product can achieve long-distance transmission, easily solve the construction of integrated wiring problems.